
Geacht college, 
 
In de raadsvergadering van 29 november 2016 heeft het college bij monde van wethouder mevrouw Balk toegezegd 
dat het streven erop is gericht om vanaf 1 februari 2017 een pilot te starten met aanvullend openbaar vervoer in de 
avonduren en in de weekenden in de wijk De Voldijn. 
 
Dit in verband met het vervallen van buslijn 17. Daarbij heeft het college toegezegd de raad te informeren zodra er 
meer over deze pilot bekend is, vergezeld van de schriftelijke beantwoording van de terzake gestelde vragen. 
 
Gelet op het feit dat de streefdatum 1 februari 2017 blijkbaar niet is gehaald willen wij graag in de eerstvolgende 
raadsvergadering, op grond van het bepaalde in artikel 39 van het Reglement van orde, mondeling worden 
geïnformeerd over de stand van zaken. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
--  

Jo Claessen 

Secretaris en lid van de raadsfractie AWB 

 


